
Saksprotokoll i utval for miljø og samferdsel - 01.12.2016 

Marthe Hammer (SV) sette fram slikt forslag:

«Nytt punkt 2:
Fylkesutvalet ønskjer primært at kapasitetsauken vert gjennomført med eit kapasitetskrav pr. time 
i rush og at dette løysast med mindre fartøy kvar 15. minutt, så framt dette er marknadsmessig 
konkurransedyktig.»

Røysting
Fylkesrådmannen sitt forslag vart samrøystes vedteke som innstilling til fylkesutvalet.
Hammer sitt forslag fekk 1 røyst (SV) og fall.

Innstilling til fylkesutvalet

1. Fylkesrådmannen får fullmakt til å kunngjere konkurranse om drift av bybåtsambanda i Bergen i 
tråd med tilrådingane i saka.

2. Fylkesrådmannen får fullmakt til å tildele og signere kontrakt med vinnaren av konkurransen.


